
Geachte raad,

Als voorzitter van zowel voetbalvereniging SC Veenwouden als korfbalvereniging KV
Veenwouden wil ik graag de gelegenheid nemen om vanavond in te spreken.

We staan met z’n allen aan de vooravond van een historische beslissing voor ons
dorp Feanwâlden. Een riante investering van circa 20 miljoen euro in een project waar
velen al jaren tijd en energie in hebben gestoken. Een investering die Feanwâlden
weer op de kaart zet en ruimte biedt voor andere ontwikkelingen in ons dorp.

In januari 2022 zijn we als voetbalvereniging voor het eerst in aanraking gekomen
met het project dat nu als ‘scope project Feanwâlden’ ter besluitvorming voorligt. Met
de toenmalige projectleider zijn we vol goede moed aan de slag gegaan. We hebben
meegedaan aan het burgerparticipatietraject en veelvuldig met de projectleider en
andere sportverenigingen in Feanwâlden om tafel gezeten. We hebben hier veel tijd
en energie in gestoken met behulp van een werkgroep bestaand uit een aantal van
onze leden. Met het vertrek van de projectleider en de komst van de tweede
projectleider bleek echter dat de planning bij lange na niet reëel was en, erger nog, SC
Veenwouden bleek niet eens in de scope en het budget opgenomen te zijn. Was alles
dan voor niets geweest en zijn we blij gemaakt met een dode mus?

Gelukkig is tijdig ingezien dat deelname van SC Veenwouden in dit traject van
meerwaarde zal zijn. In de vele overleggen die volgden, was en is SC Veenwouden
een serieuze gesprekspartner. In het plan dat nu voorligt, is naast de kinderopvang
ook SC Veenwouden toegevoegd aan de scope en wordt een verhoging van het
investeringsbudget voorgesteld.

De werkgroep van SC Veenwouden kan zich hier volledig in vinden en staat dan ook
volledig achter het raadsvoorstel. Wij zijn ervan overtuigd dat SC Veenwouden de
sleutel zal zijn tot een succesvol project, met name als het gaat om sportgerelateerd
ontmoeten. Daarnaast komen alle sporten hier samen, waar SC Veenwouden de
verbindende factor in wil zijn. Fantastisch dat er een voorstel ligt voor een
volwaardige sporthal, een sporthal welke voor onder andere zaalvoetballers,
volleyballers en korfballers van essentieel belang is om hun sport te kunnen
uitoefenen. Een samenwerking met de beide basisscholen kan van absolute
meerwaarde zijn voor beide partijen. Wij zien onszelf als een bouwsteen voor een
dynamische schooldag, waarin ook letterlijk ruimte is voor bewegen.

Helaas moeten we hier vanavond ook een aantal kritische geluiden laten horen. Met
name de financiële paragraaf baart enige zorgen. Een bijdrage van SC Veenwouden
van 400.000 euro roept natuurlijk veel vragen op. Hoe gaat dit eruitzien? In het
raadsvoorstel wordt ervan uitgegaan dat ons huidige onderkomen om niet wordt
ingebracht. Hiermee gaat men wel erg snel voorbij aan bijvoorbeeld een WOZ-waarde
van 406.000 euro of een resterende boekwaarde. Wij gaan er dan ook vanuit hier op
een constructieve manier met de gemeente over in gesprek te kunnen gaan.

De keuze om middels een BVP-traject het een en ander te realiseren, maakt het er
voor leden van SC Veenwouden niet gemakkelijker op. Veel vragen kunnen nu niet
beantwoord worden, maar worden pas duidelijk als een geselecteerde aannemer zijn
plan heeft ingediend. Bij de huidige, inmiddels derde projectleider zijn een aantal



inhoudelijke vragen gesteld. Afgelopen vrijdag is hierop een reactie ontvangen. Voor
een aantal, mijns inziens essentiële, vragen moet de beantwoording nog nader
besproken of uitgezocht worden. Antwoorden die van essentieel belang zijn, want het
mag bekend zijn dat niet een bestuur of werkgroep van SC Veenwouden een
uiteindelijke beslissing neemt om wel of niet te participeren in dit traject. Het is aan
de leden tijdens de Algemene Ledenvergadering die hierin het laatste woord heeft.
Een ledenvergadering die hopelijk snel uitgeschreven kan worden, maar met
antwoorden vanuit de gemeente op gestelde vragen zal dit zeker bespoedigd kunnen
worden.

Tot slot, een mooi plan, maar we kunnen en moeten het absoluut niet los zien van het
allerbelangrijkste voor een voetbalvereniging en dat zijn natuurlijk onze sportvelden.
Het zal ongetwijfeld bekend zijn dat met name de trainingsfaciliteiten van SC
Veenwouden van een dramatisch slecht niveau zijn. Prima trainers hebben in het
verleden SC Veenwouden de rug toegekeerd omdat van trainen en daarmee
ontwikkelen van spelers geen sprake kon zijn. Heel veel blessureleed is toe te
schrijven aan de toestand van met name het trainingsveld. Idealiter zien wij dan ook
dat de scope van dit project uitgebreid wordt met het toekomstbestendig maken van
onze velden. Velden waarop onze spelers willen blijven voetballen en later zelfs leider
willen zijn van hun toekomstige kinderen! Hiermee kunnen we samen zorgen voor
een toekomstbestendige sportaccommodatie waar jong en oud zich thuis zal voelen.

Wij zien Feanwâlden als een groeiparel in het mooie Dantumadiel. Met het trein- en
bustransferium en straks een toekomstbestendig centrum voor leren, bewegen en
ontmoeten als een kloppend hart. Wij hopen met de gemeente en de andere partners
nieuw elan te geven aan een vitaal Feanwalden waar we samen trots op mogen zijn.
Wij willen ons daar maximaal voor inzetten en make Feanwalden GREAT AGAIN!!

4 november 2024.


